



新界婦孺福利會元朗幼兒學校
New Territories Women & Juveniles Welfare Association Limited
Yuen Long Nursery School
入學申請表 Application Form for Admission (2024/2025)

(I) 申請之幼兒資料 Applicant's Information			相片 Photo	
中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English		
性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female	住宅電話 Home Tel No.		
出生地點 Place of Birth		出生日期 Date of Birth		
出生證明書號碼# Birth Certificate No. #		申請入讀班級 Applied Class		<input type="checkbox"/> 學前班 N <input type="checkbox"/> 幼兒班 K1 <input type="checkbox"/> 低班 K2 <input type="checkbox"/> 高班 K3
住址 Home Address				
通訊地址 Correspondence Address	<input type="checkbox"/> 與住址相同 Same as Home Address <input type="checkbox"/>			
(II) 家長及監護人資料 Parent's and Guardian's Information				
	父親 Father	母親 Mother	監護人 (請註明關係) Guardian (Relationship)	
中文姓名 Name in Chinese			()	
英文姓名 Name in English				
手提電話 Mobile Tel No.				
電郵 Email				
(III) 其他資料 Other Information				
請列出支持入讀理由 Please Specify the Supporting Reason for the Application				
家長或監護人簽署 Signature of Parent or Guardian :			日期 Date :	

如使用出生證明書以外身份證明文件，請註明。If Identity Document(s) other than Birth Certificate is used, please specify.

由校方填寫 For Office Use Only

遞交日期 Date of Submission : _____ 收據編號 Receipt No. : _____
申請編號 Application No. : _____ 跟進職員 Staff In-charge : _____

地址 Address : 新界元朗體育路 4 號元朗大會堂四樓 409 室 Rm 409, 4/F, Yuen Long Town Hall, 4 Tai Yuk Road, Yuen Long, N.T.

電話 Tel: 2944 3443 傳真 Fax: 2449 4789 電郵 Email: yl@ntwjwaylns.edu.hk 網站 Website: www.ntwjwaylns.edu.hk



新界婦孺福利會元朗幼兒學校
New Territories Women & Juveniles Welfare Association Limited
Yuen Long Nursery School
入學申請表 Application Form for Admission (2024/2025)

申請須知
Application Guidelines

1. 入學申請表可於本校網頁 (www.ntwjwaylms.edu.hk) 下載或直接到本校索取。
Application Form for Admission could be downloaded from school website (www.ntwjwaylms.edu.hk) or obtained from school in person.
2. 填妥申請表後請連同以下文件投入本校的「收集箱」或郵寄至本校。
Please submit the application form together with the following documents to school's collection box in person or send to school by mail.
 - 申請之出生證明書副本
A photocopy of applicant's Birth Certificate
 - 報名費港幣 40 元正 (請以支票付款，支票抬頭為「新界婦孺福利會元朗幼兒學校」) *報名費概不退還*
Application Fee of HKD40 (Cheque payable to "New Territories Women & Juveniles Welfare Association Limited Yuen Long Nursery School") *Non-refundable*
 - 4 個貼上已貼上足夠郵資及填妥回郵地址的信封，信封面須註明幼兒姓名
4 self-addressed addressed and child-name-stated envelopes with sufficient postage
3. 申請時段 (不設限額收取入學申請表)：2023 年 8 月 15 日 至 2023 年 11 月 24 日
Application period (No set quota for the Nursery School) : From 15 August 2023 to 24 November 2023
辦公時間：星期一至五 上午九時至下午五時 及 星期六 上午九時至下午一時
Office Hour: Mondays to Fridays at 9 a.m. to 5 p.m. and Saturdays at 9 a.m. to 1 p.m.
4. 請留意本校網頁及通告內最新的收生準則及面試安排。
Please visit our school website and notice for the updated admission criteria and interview arrangement.
5. 遞交入學申請表後，本校將以電郵或郵寄方式通知入學申請編號，敬請妥為保管以作日後查詢之用。
A reference no. would be sent to you by mail or email after your submission for future enquiry.
6. 本校會安排面見所有申請入讀的兒童。
Interview would be arranged for all applicants.
7. 本校在面見非華語兒童時，會按需要安排傳譯及 / 或翻譯服務，或接納家長由懂中文的親友陪同會面，協助溝通。
The Nursery School would arrange interpretation and / or translation service for applicants where necessary or allow parents to be accompanied by a Chinese speaking relative / friend during interview so as to facilitate communication.
8. 根據《個人資料 (私隱) 條例》，本申請表內的個人資料只作申請入學用途，未獲甄選或取消輪候申請者，表格及有關資料將即時註銷。
In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, the personal data provided in the application form will be used solely for the purpose of admission. Information of unsuccessful applicants will be destroyed after the completion of the entire admission exercise.